
       

                            Verslag vergadering Sportraad  
 
                                        21 / 12 / 2022 
 
 
Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Walter Van Baelen, Marie Loos , Jef Proost ,  
Jef Keuppens, Gitte Wouters, Sigrid van Gompel, Geert Laenen, Eddy Janssens en Andre 
Buyens 
 
Verontschuldigd: Kathleen Maes, Kathleen Luyten, Rob Wils, en Tinne Thijs  
 
 
 
 
1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen. Aandachtspunten vanuit de sportraad 
 
Punt 3: Kan er naar de toekomst toe ( gezien het complex gegeven ) met betrekking tot het 
meerjarenplan enkel de materie sport beschikbaar gemaakt worden aan de sportraad? 
 
Punt 6: Molenbroekloop zal opgenomen worden in het trage wegenplan, timing update ten 
vroegste februari 2023. 
 
Punt 7: Te herbekijken naar de volgende editie of er iets kan uitgewerkt worden voor vb. een 
bepaalde activiteit…   
 
3. Momenteel bekijken we de Atletiekpiste Tielenhei: probleemstelling + raming.    
 
De gemeente onderneemt volop actie om de atletiekpiste Tielenhei te verbeteren. Te veel natte 
plekken waar water blijft op staan blijven na jaren een oud zeer.  
Zou het niet nuttiger zijn om te investeren in één deftige piste binnen groot Kasterlee i.p.v. twee 
zoals nu het geval is, wat met het gebruik van de piste in Tielenheide?  
 
Gitte gaat informeren naar het gebruik van deze piste. 
 
5. Weg naar AED: Update signalisatie vanuit de dienst Welzijn. 
 
Momenteel zijn hiervoor de voorbereidingen lopende. In de maand januari, of uiterlijk eind 
februari zal de aanpassing een feit zijn ( aanpassing van plannen/tekeningen ) .  
 
 



4. Fiscale attesten zijn verplicht voor werkjaar 2022 met nieuw attest (voor betalende 
activiteiten kinderen, bovenop lidgeld. 
 
Via de vipmail is deze informatie beschikbaar gesteld aan iedereen. Wanneer er verenigingen zijn die nog 
bijkomende vragen hierover hebben kan dit steeds via de sportdienst. 
 
 
5. Project oproep sportclubs.  
 
Voor het indienen van ( grote ) projecten bestaat de mogelijkheid tot 15 maart 2023. Wanneer 
het gaat om kleinere projecten is dit mogelijk tot 10 februari 2023. Alle sportclubs worden 
hiervan op de hoogte gebracht via vipmail. Gezien de complexiteit voor het opmaken van grote 
projecten is het misschien nuttig om Dhr. Cuypers Jan hiervoor te contacteren. Vanuit de 
sportdienst zal deze vraag worden overgemaakt.   
 
6. Kampioenenviering. 
  
Kandidaturen zijn zoals steeds mogelijk tot januari 2023. De effectieve datum van deze 
bekroning voor uitzonderlijke sportprestaties is 17/02/2023. De voorzitter van de sportraad zal 
samen met de gemeente de verdere organisatie mee ondersteunen en voorbereiden.   
 
7. Datums naar invulling sportraad. 
 
Donderdag 11 mei 2023 - Woensdag 28 juni 2023  -Donderdag 7 september 2023 en Woensdag 
22 november 2023 
  
6. Update Molenbroekloop.  
 
Momenteel is het belangrijk dat er een globale visie komt in dit gegeven. De start van de 
besprekingen is voorzien voor eind november 2022. Het belang rond dit overleg is noodzakelijk 
omdat er in bepaalde omstandigheden de nodige onteigeningen in beeld zullen komen.  
 
7. Varia punten:  
 
In verschillende sporthallen is de temperatuur veel te warm tijdens sportactiviteiten. De 
gemeente is hiervan op de hoogte en heeft de nodige stappen gezet om het probleem op te lossen. 
Het probleem situeert zich bij de instelling van het systeem dat steeds complexer aan het worden 
is en de maatregelen die er zijn genomen om de energiekosten te beperken.  
 
Momenteel zijn er werken lopende in de Molenstraat. De omringende clubs betreuren dat er geen 
info hierover is geweest vanuit de gemeente. Een minimale toelichting hierover zou zeker 
gewaardeerd worden zodat de leden in kennis konden gebracht worden naar vb. voorlopige 
wijzigingen in de verkeerssituaties.    
 
Mv. Van Gompel Sigrid zal volgen jaar enkel deelnemen aan het overleg ( sportraad ) vanuit de 
gemeente wanneer er vragen zijn rond “ infrastructuur “ van de gebouwen die door de sportclubs 
gebruikt worden. 
 
Kfc De Kempen geeft aan dat sommige ramen enkel glas is. Momenteel is er hiervoor geen 
budgettaire ruimte voorzien.    
 



 De Zaalwachter Frank Dierckx is andere oorden gaan opzoeken en is dichter bij huis gaan 
werken. 
Brochure 10 wandelingen is ‘vers van de pers’ (project 10.000 stappen) 
Oproep vanuit de Waaier voor sportdag (initiatielessen sportdag) zie mail 
Nieuwe uitbater Tielenhei start op 01/04/2023 en loopt nog periode ‘dubbel’ met huidige 
uitbaters. 
Campagne ‘Vergok je sportplezier niet’ wordt bekeken ( homepage - Vergok je sportplezier niet 
)  
 
10. Varia punten lopende. 

- Infrastructuur van de Molenkring.  
AC Lichtaart blijft vragende partij voor deze ruimtes : kantine, sanitair, enz…  
 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  11/05/2023 in Tielenheide.  

 
Einde vergadering: 22.20 u 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


